

质量管理体系认证证书

证书编号: 2052019Q50560R0M

兹证明

四川光陆通信技术有限公司

成都市武侯区武科西四路 99 号 统一社会信用代码: 915101073319232802

质量管理体系符合标准:

GB/T19001-2016/ISO9001:2015

证书覆盖认证范围:

光无源器件及模块产品的设计和销售

(上述范围若涉及行政许可前置审批、强制性认证,此证书仅涵盖被许可资质、证书范围内的产品及服务) 初次颁证日期: 2019-10-08 此证书有效期自 2019-10-08 始至 2022-10-07 获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效

第一次监督合格 (贴花)

第二次监督合格 (贴花)

第三次监督合格 (贴花)









中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C205-M



此证书信息可在全国认证认可信息公共服务平台 http://cx.cnca.cn_查询,或致电:028-67967777 华鉴国际认证有限公司中国·成都高新区天府大道南段1399号3栋5、6楼 网址:www.isocicc.com



CERTIFICATE OF CONFORMITY OF QUALITY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATION

NO.: 2052019Q50560R0M

This is to certify that the quality system of

SICHUAN SUN-EARTH COMMUNICATION TECHNOLOGY CO.,LTD.

NO.99, WUKE WEST 4TH ROAD, WUHOU DISTRICT, CHENGDU CITY, SICHUAN PROVINCE Organization Code:915101073319232802

is in conformity with standard

GB/T19001-2016/ISO9001:2015

The scope of the certification

DESING AND SALE OF OPTICAL PASSIVE DEVICES

AND MODULAR PRODUCTS

(If the above scope involves pre-approval of administration permission and compulsory certification, this certificate only covers products/ services in the approved / certified scope.)

The initial date of issue:2019-10-08 Term of validity of this certificate from 2019-10-08 to 2022-10-07 inclusive

This certificate remains valid only if the certified organization accepts and passes regular surveillance audits

Approval of the first surveillance audit China International Certification Co.,Ltd.

Approval of the second surveillance audit
China International Certification Co.,Ltd.

Approval of the third surveillance audit

China International Certification Co., Ltd.











中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C205-M

The validity of this certificate could be confirmed via official Website Of CNCA (http://cx.cnca.cn) or contact 028-67967777 www.isocicc.com China International Certification Co.,Ltd. Floor 5 and 6,Building 3,No.1399,the South of Tianfu Avenue,High-Tech Zone,Chengdu